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Fråga angående kö till förskolorna på Norrmalm 
 

De senaste veckorna har reportage om köreglerna och de långa kötiderna till förskolorna på 

Norrmalm förekommit i media. Föräldrar med barn i den kommunala förskolan har fått hem 

brev om platsbristen och eventuella tillfälliga utökningar av barngrupperna. Självklart kan det 

bli kö till förskolan under korta perioder trots barnomsorgsgarantin, men det som oroar är att 

möjligheterna att få en bra överblick över kösituationen försvåras av att de privata förskolorna 

inte ingår i den gemensamma kön utan hanterar sina egna köer. Många föräldrar står i flera 

köer, och taktikköandet tycks vara stort med fler byten av förskola till följd. 

 

 

 

Med anledning av ovanstående vill vi fråga: 

 

 

Finns det planer på ett gemensamt kösystem för kommunala och privata förskolor? 

 

 

Finns det planer på ett kösystem som minskar antalet byten av förskolor? 

 

 

Hur informeras föräldrar i stadsdelen om problemen kring platstillgången? 


